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PIC32MX460F512L has 80MHz maximum frequency, 512K bytes of program 
memory (flash), 32K bytes of data memory. It has USB (OTG, Host, Device), 
85 General purpose I/O pins, 5 16-bit timers, 10-bit ADC (16 ch), 2 UARTs, 
internal 8 MHz and 32kHz oscillators, internal Real time clock (RTC), 2 I2C, 2 
SPI controllers. It also contains 2 analog comparators and programming and 
debugging interface.

8MHz crystal oscillator. We carefully chose the most convenient crystal 
value that provides clock frequency which can be used directly, or with the PLL 
multipliers to create higher MCU clock value. MCU card also contains 32.768 kHz 
crystal oscillator which provides external clock waveform for RTCC module.
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USB communications lines. These two jumpers, when in USB position, connect 
D+ and D- lines of the on-board USB connector with RG2 and RG3 microcontroller 
pins. Since PIC32MX460F512L supports USB, jumpers are in USB position.
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Figure 1: MCU card with PIC32MX460F512L

The PT MCU CARD 2 is shown on Figure 1. It contains PIC32MX460F512L microcontroller with on-chip peripherals and is a great choice for both beginners and professionals. 
After testing and building the final program, this card can also be taken out of the board socket and used in your final device.
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Figure 2: MCU card schematic
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Figure 3: MCU card dimensions.
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If you want to learn more about our products, please visit our website at www.mikroe.com
If you are experiencing some problems with any of our products or just need additional

information, please place your ticket at www.mikroe.com/esupport
If you have any questions, comments or business proposals,

do not hesitate to contact us at office@mikroe.com



 

 

 

Мы молодая и активно развивающаяся компания в области  поставок 

электронных компонентов. Мы поставляем  электронные  компоненты  

отечественного и импортного производства напрямую от производителей и с 

крупнейших складов мира. 

Благодаря сотрудничеству с мировыми поставщиками мы осуществляем 

комплексные и плановые поставки   широчайшего   спектра электронных 

компонентов. 

Собственная  эффективная  логистика и склад в обеспечивает надежную 

поставку продукции в точно указанные сроки по всей России. 

Мы осуществляем  техническую поддержку нашим клиентам и 

предпродажную проверку качества продукции. На  все поставляемые продукты 

мы предоставляем  гарантию . 

Осуществляем поставки продукции под контролем ВП МО РФ на 

предприятия военно-промышленного комплекса  России , а также работаем в 

рамках 275 ФЗ с открытием отдельных счетов в уполномоченном банке. Система 

менеджмента качества компании соответствует требованиям ГОСТ ISO 9001.  

Минимальные сроки поставки, гибкие цены, неограниченный 

ассортимент  и индивидуальный подход к клиентам являются основой для 

выстраивания долгосрочного и эффективного сотрудничества с предприятиями 

радиоэлектронной промышленности, предприятиями  ВПК и научно-

исследовательскими  институтами России. 

С нами вы становитесь  еще успешнее! 

 

 

 

 

 

Наши контакты: 

Телефон: +7 812 627 14 35 

Электронная почта: sales@st-electron.ru 

Адрес: 198099, Санкт-Петербург,  

Промышленная ул, дом № 19, литера Н,  

помещение 100-Н Офис 331 

mailto:sales@st-electron.ru

